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Deze agenda dient als besluitenlijst.

Afwezig:

- de heer Prinsen

- de heer Wijnands 

Bijlagen:

Conceptagenda 14-mei-18 
Besluitvormende raadsvergadering

Notulen 14-05-2018_B

Resultaten RA 14-05-2018_Besluit

Raadsnieuws 23 mei 2018

1. Opening

2. Vaststellen agenda

3. Trekking stemmingsnummer

4. Vaststellen de notulen van de besluitvormende vergaderingen van 27 en 29 maart 2018

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

U kunt deze notulen terugvinden bij de agendadocumenten van de vergadering van respectievelijk 27 en 29 maart
2018.

5. Spreekrecht burgers

6. Voordracht wethouders



7. 18.052 Onderzoek geloofsbrieven en benoeming wethouders

De heer Van den Oever wordt unaniem, met 25 stemmen voor, benoemd als wethouder.

De heer De Kort wordt met 23 stemmen voor, 2 stemmen tegen benoemd als wethouder.

Mevrouw Van Dongen-Lamers wordt unaniem, met 25 stemmen voor, benoemd als wethouder.

De heer Van de Looij wordt met 23 stemmen voor, 2 stemmen tegen benoemd als wethouder.

De heer Rooijakkers wordt unaniem, met 25 stemmen voor, benoemd als wethouder.

18052 Benoeming wethouders, beslui^def 
18052 Benoeming wethouders, bijlage bij beslui^def

Schorsing
8. Beëdiging wethouders

De wethouders worden beëdigd.

9. 18.054 Onderzoek geloofsbrieven en toelating tot de raad van de nieuwe raadsleden

18054 Onderzoek geloofsbrieven en toelating leden gemeenteraad, beslui^def 
18054 Onderzoek geloofsbrieven en toelating leden gemeenteraad, bijlage bij besluit def

10. Beëidiging raadsleden

De nieuwe raadsleden worden beëdigd.

11. 18.056 Onderzoek geloofsbrieven en benoeming van de steunfractieleden

18056 Benoeming steunfractieleden, beslui^def 
18056 Benoeming steunfractieleden, bijlage bij beslui^def

12. Beëdiging steunfractieleden

De nieuwe steunfractieleden worden beëidgd, met uitzondering van de heren Beens en De Haas. Zij worden
tijdens de besluitvormende raadsvergadering van 29 mei aanstaande beëdigd.

13. 18.058 Vaststellen coalitieakkoord 2018-2022 'Samen, Stabiel en Sterk!'

De raad stemt unaniem (25 stemmen) voor dit besluit.

18058 Vaststellen coalitieakkoord 2018-2022 'Samen, Stabiel en Sterk!' - VVD, GBV, PvdA, beslui^def 
18058 Vaststellen coalitieprogramma 2018-2022 'Samen, Stabiel en Sterk!’ - VVD, GBV, PvdA, bijlage_def

Schorsing
Schorsing



14. Sluiting



Leden van de gemeenteraad en steunfractieleden

datum 26 april 2018 
Silvana Verbruggen 
Griffie
040-25.84.159
raadsavond

behandeld door
afdeling
telefoon
onderwerp

Geachte mevrouw/heer,

Hierbij nodig ik u uit voor het bijwonen van de openbare raadsvergadering 
(besluitvormend). De raadsavond vindt plaats op maandag 14 mei aanstaande, aanvang 
19.30 uur in de raadzaal van het gemeentehuis te Veldhoven.

De voorlopige agenda voor deze vergadering treft u hierbij aan. Achter de bespreekpunten 
treft u de initialen aan van de verantwoordelijke portefeuillehouder(s).

Met vriendelijke groeten,

DE VOORZITTER
Mevrouw A.M. Demmers-van der Geest



AGENDA

Maandag 14 mei 2018 - Besluitvorming

1. Opening

2. Vaststellen definitieve agenda

3. Trekking stemmingsnummer

4. Vaststellen de notulen van de besluitvormende vergaderingen van 27 en 29 
maart 2018

5. Spreekrecht burgers
Het spreekrecht staat open voor (sterk) gewijzigde of niet eerder geagendeerde 
voorstellen. Als inspreker hebt u maximaal vijf minuten de tijd om de raadsleden te 
informeren. Een verzoek om spreekrecht meldt u uiterlijk 48 uur vóór aanvang van de 
betreffende vergadering bij de griffie. Bij voorkeur via e-mail griffie@veldhoven.nl of 
telefoonnummer 14 040.

6. Voordracht wethouders

7. 18.052 Onderzoek geloofsbrieven en benoeming wethouders

8. Beëdiging wethouders

9. 18.054 Onderzoek geloofsbrieven en toelating tot de raad van de nieuwe 
raadsleden

10. Beëdiging raadsleden

11. 18.056 Onderzoek geloofsbrieven en benoeming van de steunfractieleden

12. Beëdiging steunfractieleden

13. 18.058 Vaststellen coalitieprogramma 2018-2022: Samen, Stabiel en Sterk!

14. Sluiting



NOTULEN van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Veldhoven, 
gehouden op 14 mei 2018 in het gemeentehuis te Veldhoven.

♦m
Veldhoven

14-05-2018

Aanwezig:

S.M.P. Antonis (VVD) 
mevr. Y.Y.E. van Bakel (VVD) 
P.A.C.M. Bijnen (GBV) 
drs. A.H.D.M. Bolsius (CDA)
G. J.F.M. Coppens bc. (SENIOREN 
VELDHOVEN)
mevr. M.J.J.M. van Dongen-de Kruijf 
(CDA)
mevr. H.C.H.M. van Dongen-Lamers 
(GBV)
H. A.M. van Doren (GBV) 
mevr. T. van Galen (GBV) 
mevr. drs. C.M.P. Gielis (VSA) 
mevr. H.M.M. Giesbertz (d66) 
mevr. H.M.J.P. de Greef (SENIOREN 
VELDHOVEN)

Vanaf agendapunt 11 
J.I.H. van Daele (VVD)
W.P. Groenenijk (GBV)

mevr. A.M. Demmers
mr. G.M.W.M. Wasser
mevr. M.M.J. van den Berkmortel

mevr. I.J. Hartlief (D66)
mevr. drs. J.A.M. van Hulst (SENIOREN
VELDHOVEN)
mr. J.P.G.M. Kaspers (VVD)
A.H.J. de Kort (VVD)
P.J.M. van de Looij (GBV)
M.A.P.M. Luijkx (BPV) 
mevr. Y.J. Luijkx (BPV)
J.W. Meijberg (PvdA)
W.G.M. Peters (VSA)
drs. J.G.W. Rooijakkers (PvdA)
drs. A.P. Saris (VVD)
J.A.F. van der Velden (GBV)
mevr. V.W.H. van Wieren-Kraayvanger
(VVD)

W.F. Hofmeester (PvdA) 
Y.M.A. van Oorschot (GBV)

voorzitter
griffier
notulist

Afwezig: M.J.J.M. Prinsen (VVD), B. Wijnands (VSA)

BESLUITVORMEND

1. OPENING

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom op deze 
bijzondere avond.

2. VASTSTELLEN DEFINITIEVE AGENDA

Mevrouw Van Dongen-de Kruijf stelt voor om eerst het coalitieprogramma te 
behandelen alvorens de wethouders te gaan benoemen.
De hele raad stemt hiermee in.
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3. TREKKING STEMMINGSNUMMER

Stemmingsnummer 12 wordt getrokken. Dit betekent dat mevrouw Hartlief bij 
eventuele stemmingen als eerste haar stem zal uitbrengen.

4. VASTSTELLEN DE NOTULEN VAN DE BESLUITVORMENDE VERGADERINGEN
VAN 27 EN 29 MAART 2018

Er zijn geen opmerkingen over deze verslagen.

5. SPREEKRECHT BURGERS

Er hebben zich geen insprekers gemeld.

6. VASTSTELLEN COALITIEAKKOORD 2018-2022 'SAMEN. STABIEL EN STERK!'
(18.058)

Alvorens tot inhoudelijke behandeling over te gaan verzoekt de voorzitter de 
informateur en formateur een toelichting te geven op het proces.

De heer Saris licht toe dat de VVD-fractie als grootste partij de eerste stap heeft 
gezet om gesprekken te voeren over coalitiemogelijkheden. Tijdens de eerste 
verkennende gesprekken met alle partijen zijn alle relevante zaken aan de orde 
geweest: verkiezingsuitslag, verkiezingsprogramma's, bestuurlijke ervaring. De 
verslagen die de griffier hiervan heeft gemaakt zijn alleen bestemd voor de 
deelnemers. Naar aanleiding hiervan werd geconcludeerd dat de fracties van GBV 
en PvdA de meest logische keuze zouden zijn om een coalitie mee te vormen. Met 
de boodschap dat een coalitieakkoord wel een duidelijk VVD-karakter zou moeten 
hebben, zijn de onderhandelingen gestart. Deze vonden in een prima sfeer plaats. 
De fracties hebben los van elkaar een coalitieprogramma opgesteld van maximaal 
vier pagina's, in de structuur van de programmabegroting en met respect voor 
elkaars standpunten. Deze bleken heel veel op elkaar te lijken en konden 
gemakkelijk in elkaar worden geschoven. Ook de fracties die niet deelnamen aan de 
coalitieonderhandelingen is gevraagd naar punten die zij wilden inbrengen en deze 
punten zijn ook zoveel mogelijk meegenomen. Na toetsing door de ambtenaren ligt 
nu het eindstuk voor: een coalitieprogramma op hoofdlijnen met voldoende ruimte 
voor nadere invulling.

Na de verkiezingsuitslag was de heer Van Doren blij met het behoud van het aantal 
zetels en verrast door de grote winst van SENIOREN VELDHOVEN. De 
onderhandelingen hebben in een goede en constructieve sfeer plaatsgevonden en 
hebben geresulteerd in een reëel coalitieprogramma dat rekening houdt met de 
financiële positie van de gemeente Veldhoven. Hij ziet hierin voldoende 
verkiezingspunten van de GBV-fractie terug en hoopt dat het breed gedragen zal 
worden.

De heer Meiiberg vindt de belangrijkste PvdA-standpunten terug in het 
coalitieprogramma en ziet het als een anker om goede besluiten te nemen voor 
Veldhoven over armoede, eenzaamheid, werkeloosheid, ongelijke kansen, 
hangjongeren en zwerfvuil. Het programma richt zich niet alleen op bouwen, maar
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ook op leefbaarheid. De onderhandelingen waren stevig maar constructief en met 
respect voor elkaar. Door te focussen op overeenkomsten in plaats van op 
tegenstellingen zou dit een raadsbreed gedragen coalitieprogramma kunnen 
worden. Hij zal er met veel enthousiasme alles aan doen om de titel van het 
akkoord in de komende vier jaren waar te maken.

Mevrouw Van Hulst is tevreden over het beknopte coalitieakkoord, al vindt ze 
sommige onderdelen wel erg summier beschreven. Zij heeft de volgende vragen en 
opmerkingen:

1. Hoe verhoudt de bouw van het nieuwe zwembad zich tot de aanpak van 
budgetoverschrijdingen als de kosten jaarlijks met 100Zo stijgen vanwege de 
schaarste in de bouw (pagina 3)?

2. Wie wordt ingezet om het gat tussen wijkwerk en politie op te vullen en waar 
komt dat geld vandaan (pagina 3)?

3. Moeten bij vernieling in de openbare ruimte ook de onkosten worden vergoed 
en wordt eventueel bureau HALT ingeschakeld (pagina 3)?

4. Een goed bereikbaar NS Station Acht heeft meer waarde voor particulieren 
en vrachtvervoer vanuit Veldhoven en De Kempen dan extra vliegtuigen 
(pagina 4).

5. Ten aanzien van slimme combinaties van diverse vormen van 
doelgroepenvervoer mist zij geïntegreerd en overkoepelend beleid voor 
senioren (pagina 4).

6. Wordt de inbreng van de winkeliers van het CityCentrum serieus 
meegenomen in het parkeerbeleid (pagina 4)?

7. Volwasseneneducatie is niet alleen het leren van de Nederlandse taal. Wat 
zijn de doelstellingen en wordt hierin samenwerking gezocht met ASML en 
De Parasol (pagina 5)?

8. Er zijn steeds minder mantelzorgers en steeds meer ouderen. Hoe wordt dat 
probleem opgelost (pagina 6)?

9. Is het extra bedrag dat de gemeente van het Rijk ontvangt voldoende om de 
tekorten op jeugdzorg terug te dringen (pagina 6)? En zo nee, welke 
oplossingen zijn er dan?

10.In hoofdstuk 6 worden doelen genoemd die niet bij iedereen bekend zijn.
Is het mogelijk deze nader toe te lichten (pagina 6)?

11.Is het mogelijk om bij de voorwaarden voor een bouwvergunning op te 
nemen dat toekomstbestendige gebouwen draagkrachtig moeten zijn voor 
zonnepanelen (pagina 7)?

Tot slot wijst zij erop dat Veldhoven recht heeft op een wethoudersformatie van 
zes fte. Zij vraagt of vier fte wethouders wel voldoende kwaliteit kunnen leveren en 
vraagt om een gedegen en goed onderbouwd antwoord hierop. Zij ziet uit naar een 
prettige en constructieve samenwerking met de coalitie.

Mevrouw Gielis complimenteert de coalitie met dit akkoord waarin duidelijk de 
gezamenlijke standpunten op hoofdlijnen zijn verwoord. Zij heeft de volgende 
vragen en opmerkingen:

1. Houdt de coalitie rekening met de mogelijkheid van een verhoging van de 
ozb (pagina 3)?

2. Moeten jeugdigen niet de schade betalen van hun vernielingen in de 
openbare ruimte (pagina 3)?

♦m
Veldhoven

14-05-2018
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3. Bij acute situaties zoals bedreiging lijkt het logisch dat handhaving vóór 
zorgverlening komt (pagina 3).

4. Hoe verhoudt het inrichten van een lokale voorziening voor maatschappelijke 
opvang zich tot het lokale sociale domein en haar structuur (pagina 3)?

5. Zij vraagt aandacht voor preventie van misbruik en fraude bij bijvoorbeeld 
uitkeringen en pgb's (pagina 3).

6. Eerst zouden de infrastructuur en randvoorwaarden moeten worden 
geregeld, alvorens wordt gesproken over groei van Eindhoven Airport 
(pagina 4).

7. De verkeerssituatie Nieuwstraat/Kromstraat vraagt nu al aandacht en kan 
niet wachten tot afronding van de Zilverbaan (pagina 4).

8. Kan fietsgebruik in het algemeen worden gestimuleerd en over heel 
Veldhoven, met name ook voor ouderen (pagina 4)?

9. Wat wordt herijkt ten aanzien van het parkeerbeleid CityCentrum (pagina 4)?
10. Zij vindt niet dat kwetsbaren minder zouden moeten verdienen dan het 

minimumloon zoals door het Rijk wordt voorgesteld. Hoe staat de coalitie 
hier tegenover (pagina 4)?

11. Kan 'ondersteuning van kleine ondernemers in wijken' worden toegevoegd 
(pagina 4)?

12. Zij vraagt een toelichting op 'internationalisering van regulier basisonderwijs' 
(pagina 5).

13. Kan de samenspraak met omwonenden en gebruikers van het nieuwe 
zwembad worden geïntensiveerd (pagina 5)?

14. Veel struiken worden verruild voor gras. Kan Aandacht voor diversiteit aan 
groen' worden toegevoegd (pagina 5)?

15. Zij kan zich vinden in de ontwikkeling van technische mogelijkheden voor de 
zorg zolang dat niet gebeurt ter vervanging van sociale aandacht (pagina 6).

16. Gaat het bij de aanpak tekorten jeugdzorg om financiële tekorten (pagina 6)?
17. Vanaf 2019 is gasloos bouwen en nul-op-de-meter al verplicht. Gaat 

Veldhoven meer doen dan deze verplichtingen (pagina 7)?
18. Volgens de Woonvisie hanteert Veldhoven een norm van 290Zo voor sociale 

woningen en zij wil deze graag aanhouden (pagina 7).
19. Zij wil dat er zo snel mogelijk woningen worden gebouwd voor de sociale 

huurmarkt en geen nieuw onderzoek naar tijdelijke oplossingen (pagina 7).

Zij kijkt uit naar de invulling van dit coalitieprogramma en naar de samenwerking 
met deze raad.

Mevrouw Van Dongen-de Kruijf vindt de geleverde input terug in deze duidelijke 
opsomming van wat er de komende jaren moet gebeuren. Hoe dit wordt 
gerealiseerd, is aan het nieuwe en breed samengestelde college dat door de raad 
kritisch zal worden gevolgd. Zij ziet uit naar een constructieve samenwerking in de 
raad en met het college.

Ten aanzien van dit sobere coalitieprogramma heeft mevrouw Hartlief gekeken naar 
de volgende onderwerpen.
Financiële haalbaarheid; de schuldenlast moet omlaag en de inkomsten en uitgaven 
moeten meer in balans komen.
Duurzaamheid; niet alleen in woningen, maar in de aanpak van alle onderdelen.

♦m
Veldhoven

14-05-2018
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Toename van veiligheid; niet meer extra blauw op straat, maar aanpak van andere 
zaken zoals zwerfafval, hangjongeren en verlichting.
Regionale samenwerking; constructief omgaan met omliggende gemeenten en 
denken in oplossingen.
Communicatie; verdere professionalisering is noodzakelijk door te anticiperen en 
proactief te zijn.

Daarnaast heeft zij nog een aantal vragen en opmerkingen:
1. Welke problemen worden toch nog verwacht bij de Nieuwstraat/Kromstraat 

als de plannen worden gerealiseerd (pagina 4)?
2. Subsidies voor jeugdsport blijven bestaan. Betekent dat dat andere 

(jeugd)verenigingen hun subsidie kwijtraken (pagina 5)?
3. Wat zijn de financiële gevolgen voor bijvoorbeeld veiligheid als het koninklijk 

paar wordt uitgenodigd voor het honderdjarig bestaan van Veldhoven 
(pagina 5)?

4. Zij had meer ambitie op het gebied van zorg verwacht, bijvoorbeeld het 
streven om de meest toegankelijke en inclusieve gemeente van Nederland te 
worden (pagina 6).

5. Jammer dat bij woningbouw de nadruk ligt op starters en niet op woningen 
voor iedereen; ouderen zorgen voor doorstroming (pagina 7).

Zij vindt het een goed coalitieprogramma en vindt er veel van haar standpunten in 
terug. Tot slot wijst zij erop dat vier fte wethouders altijd voldoende is geweest.

De heer Luijkx kan zich goed vinden in dit coalitieprogramma. Er is goed geluisterd 
naar de oudere Veldhovenaren en dat komt in elk programma aan bod. De ambitie 
van de coalitie is goed en bondig weergegeven en er is ruim aandacht voor een 
veilige samenleving met een goed voorzieningenniveau tegen een betaalbare prijs. 
Vereiste daarvoor is een financieel gezonde basis. Hij gaat er dan ook van uit dat 
budgetoverschrijdingen een uitzondering zullen zijn. Hij neemt de samenwerking 
serieus en wil daar graag een bijdrage aan leveren zonder de identiteit van de partij 
in te leveren. Hij kijkt uit naar de uitwerking van dit programma.

De voorzitter schorst de vergadering en heropent deze na tien minuten.

De heer Saris is blij dat het coalitieprogramma goed is gelezen. Hij antwoordt dat in 
de Woonvisie 290Zo sociale woningbouw wordt genoemd, zijnde 2207o sociale huur en 
707o sociale koop. De coalitie wil zich met name richten op sociale huurwoningen 
omdat dat altijd sociale huurwoningen blijven. Bij koopwoningen is dat lastiger, 
omdat die prijs afhankelijk is van de markt. Bij de begroting van het zwembad is al 
rekening gehouden met een stijging van de bouwkosten. Hij is zeker voorstander 
van het verhalen van de kosten op de dader bij vernielingen in de openbare ruimte 
en hij zal uitzoeken of dat nu al gebeurt. De gemeente Veldhoven heeft geen 
zeggenschap over Eindhoven Airport, maar mag wel, samen met de regio, advies 
geven. De coalitie is voorstander van gecontroleerde groei van het vliegveld als 
onderdeel van een infrastructuur die hoort bij een regio als Brainport. Er moet wel 
aandacht zijn en blijven voor overlast en daarvoor zijn ook financiële middelen 
beschikbaar. Hij zal zorgen dat alle andere vragen binnen twee weken schriftelijk 
worden beantwoord. Wel wijst hij erop dat deze onderwerpen de komende 
maanden nog vaker aan de orde zullen komen.

♦m
Veldhoven
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De heer Peters heeft binnenkort een afspraak met de heer Van de Looij over sociale 
woningbouw. Met de bouw van de parkeergarage wordt al voorgesorteerd op groei 
van Eindhoven Airport en hij vindt het belangrijk dat eerst wordt bekeken wat de 
gevolgen hiervan zijn.

Met haar inbreng heeft mevrouw Gielis een indruk willen geven over de punten 
waarop zij van mening verschilt met de coalitie of waarover zij verduidelijking wil 
hebben.

Mevrouw Hartlief kan niet achter het voorstel staan dat subsidie alleen wordt 
toegekend aan jeugdsportverenigingen en niet aan andere jeugdverenigingen.

De heer Saris benadrukt dat het een programma op hoofdlijnen is en hij zou graag 
zien dat het raadsbreed wordt aangenomen.

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

7. VOORDRACHT WETHOUDERS (18.032)

De voorzitter vraagt of mevrouw Van Hulst en de heer Van der Velden willen 
deelnemen aan de stemcommissie.

De heer Coppens herkent de grootte van de fracties in de verdeling van de fte's 
over de wethouders, maar vraagt waarom ervoor gekozen is om de heer Van de 
Looij voor slechts 0,6 fte in te zetten. De totale kosten, loon en wachtgeld, die de 
gemeente nu kwijt is ten aanzien van de heer Van de Looij is nagenoeg gelijk aan 
het bedrag dat de gemeente Veldhoven kwijt zou zijn aan de heer Van de Looij als 
de heer Van de Looij een 0,8 fte benoeming zou krijgen. SENIOREN VELDHOVEN 
ziet graag een benoeming van 0,8 fte. Nu zit een deskundige wethouder voor 0,2 
fte op onze kosten duimen te draaien.

De heer Saris licht toe dat de coalitie maximaal vier fte wethouders wilde inzetten, 
maar niet over iemand beschikte met financiële expertise. Die is gevonden in de 
persoon van de heer Rooijakkers. Door drie van de vier wethouders uit het vorige 
college aan te stellen is de continuïteit gewaarborgd. Bovendien moet een 
wethouder zijn functie combineren met zijn studie.

De heer Saris licht toe dat pas na het schrijven van het coalitieprogramma gezocht 
is naar wethouderskandidaten. Uit de vier beschikbare kandidaten heeft de fractie 
gekozen voor de heren Van den Oever en De Kort. De heer Van den Oever heeft 
veel politieke ervaring, als raadslid en als fractievoorzitter, en sinds een jaar ook 
als wethouder. De heer De Kort is in 2014 raadslid geworden en was lijsttrekker 
tijdens de laatste gemeenteraadsverkiezingen.

De heer Van Doren is er trots op opnieuw deel uit te mogen maken van het college. 
Hij draagt mevrouw Van Dongen-Lamers en de heer Van de Looij voor. Mevrouw 
Van Dongen was lijsttrekker tijdens de verkiezingen en heeft vier jaar ervaring als 
wethouder. De heer Van de Looij heeft maar liefst tien jaar ervaring als wethouder. 
Zij zorgen dan ook voor continuïteit in het college.

♦♦♦4
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De heer Meiibera draagt de heer Rooijakkers voor, die al elf jaar raadslid is 
geweest. Hij vertrouwt erop dat hij zal zorgen voor de nodige kwaliteit op het 
gebied van financiën.

8. ONDERZOEK GELOOFSBRIEVEN EN BENOEMING WETHOUDERS (18.052)

Mevrouw Giesbertz leest de volgende verklaring voor: "De commissie uit de raad 
van de gemeente Veldhoven, in wier handen werd gesteld, de geloofsbrieven en 
verdere bij de kieswet gevorderde stukken, ingezonden door de heer Van den 
Oever (VVD), de heer De Kort (VVD), mevrouw Van Dongen-Lamers (GBV), de heer 
Van de Looij (GBV), de heer Rooijakkers (PvdA), op maandag 14 mei 2018 
benoemd tot wethouders van de gemeente Veldhoven, rapporteert de raad van de 
gemeente Veldhoven dat zij bovengenoemde bescheiden van de nieuwe 
wethouders heeft onderzocht en in orde bevonden. Gebleken is dat de benoemden 
aan alle in de gemeentewet gestelde eisen voldoen. De commissie adviseert 
bovengenoemde personen toe te laten als wethouder van de gemeente Veldhoven."

De voorzitter schorst de vergadering voor de schríftelijke stemming en heropent 
deze na tien minuten.

De heer Van der Velden leest de uitslag van de stemming voor. Er zijn 25 geldige 
stemmen uitgebracht.

De heer Van den Oever: 25 stemmen voor en 0 tegen.
De heer De Kort: 23 stemmen voor en 2 tegen.
Mevrouw Van Dongen-Lamers: 25 stemmen voor en 0 tegen.
De heer Van de Looij: 23 stemmen voor en 2 tegen.
De heer Rooijakkers: 25 stemmen voor en 0 tegen.

De voorzitter feliciteert de wethouders met hun benoeming.

9. BEËDIGING WETHOUDERS 

De voorzitter leest de eed voor.
"Ik zweer dat ik, om tot wethouder benoemd te worden, rechtstreeks noch 
middellijk, onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift of gunst heb 
gegeven of beloofd. Ik zweer dat ik, om iets in dit ambt te doen of te laten, 
rechtstreeks noch middellijk enig geschenk of enige belofte heb aangenomen of zal 
aannemen. Ik zweer dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, dat ik de wetten zal 
nakomen en dat ik mijn plichten als wethouder naar eer en geweten zal vervullen."

Mevrouw Van Dongen-Lamers antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

De heer Van den Oever antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

De voorzitter leest de verklaring voor.
"Ik verklaar dat ik, om tot wethouder benoemd te worden, rechtstreeks noch 
middellijk, onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift of gunst heb 
gegeven of beloofd. Ik verklaar en beloof dat ik, om iets in dit ambt te doen of te 
laten, rechtstreeks noch middellijk enig geschenk of enige belofte heb aangenomen
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of zal aannemen. Ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, dat ik de 
wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten als wethouder naar eer en geweten zal 
vervullen."

De heer De Kort antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."
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De heer Van de Looii antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Rooiiakkers antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De voorzitter feliciteert alle wethouders met hun benoeming, wenst hen veel succes 
en overhandigt iedereen een bloemetje.

10. ONDERZOEK GELOOFSBRIEVEN EN TOELATING TOT DE RAAD VAN DE
NIEUWE RAADSLEDEN (18.054)

Mevrouw Van Bakel leest de volgende verklaring voor: "De commissie uit de raad 
van de gemeente Veldhoven, in wier handen werd gesteld, de geloofsbrieven en 
verdere bij de kieswet gevorderde stukken, ingezonden door de heer Van Daele 
(VVD), de heer Groenendijk (GBV), de heer Hofmeester (PvdA), de heer 
Van Oorschot (GBV), op maandag 14 mei 2018 benoemd tot leden van de raad van 
de gemeente Veldhoven, rapporteert de raad van de gemeente Veldhoven dat zij 
bovengenoemde bescheiden van de nieuwe leden heeft onderzocht en in orde 
bevonden. Gebleken is dat de benoemden aan alle in de gemeentewet gestelde 
eisen voldoen. De commissie adviseert bovengenoemde personen toe te laten als 
lid van de raad van de gemeente Veldhoven."

11. BEËDIGING RAADSLEDEN

De voorzitter leest de verklaring voor.
"Ik verklaar dat ik, om tot lid van de raad benoemd te worden, rechtstreeks noch 
middellijk, onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift of gunst heb 
gegeven of beloofd. Ik verklaar en beloof dat ik, om iets in dit ambt te doen of te 
laten, rechtstreeks noch middellijk enig geschenk of enige belofte heb aangenomen 
of zal aannemen. Ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, dat ik de 
wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten als lid van de raad naar eer en geweten 
zal vervullen."

De heer Van Daele antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Groenendijk antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Hofmeester antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Van Oorschot antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."
De voorzitter feliciteert alle raadsleden met hun benoeming, wenst hen veel succes 
en overhandigt iedereen een bloemetje. Tevens feliciteert zij de heer Hofmeester 
met zijn tachtigste verjaardag.
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12. ONDERZOEK GELOOFSBRIEVEN EN BENOEMING VAN DE
STEUNFRACTIELEDEN (18.056)

De heer Bolsius leest de volgende verklaring voor: "De commissie uit de raad van 
de gemeente Veldhoven, in wier handen werd gesteld, de geloofsbrieven en verdere 
bij de kieswet gevorderde stukken, ingezonden door de heer J. Beens (VSA), 
mevrouw M.H. van der Bijl (VVD), mevrouw P.M. van de Camp (VSA), de heer 
P.A.M. Cattenstart (VSA), de heer L.J.M.J. Creemers (VVD), mevrouw M. Feijóo Paz 
(BPV), de heer J.C.W.M. van Gent (SENIOREN VELDHOVEN), mevrouw C. 
Goossens-Rühr (PvdA), de heer J. de Haas (PvdA), mevrouw M. Heutinck-Schouten 
(CDA), de heer W.M.C.J. Hornman (D66), de heer J. Horsten (CDA), de heer A. van 
Hout (PvdA), de heer M.N.M. van Hulst (SENIOREN VELDHOVEN), de heer F.P.H. de 
Lepper (GBV), de heer G.M.E.M. van der Linden (VVD), de heer M. van Maurik 
(BPV), de heer A. van der Reijden (D66), mevrouw J. Roosen-Goudsmit (GBV), de 
heer M.J.P.A. Tholen (CDA) op maandag 14 mei 2018 benoemd tot 
steunfractieleden van de gemeente Veldhoven, rapporteert de raad van de 
gemeente Veldhoven dat zij bovengenoemde bescheiden van de nieuwe 
steunfractieleden heeft onderzocht en in orde bevonden. Gebleken is dat de 
benoemden aan alle in de gemeentewet gestelde eisen voldoen. De commissie 
adviseert bovengenoemde personen toe te laten als steunfractielid van de 
gemeente Veldhoven."

13. BEËDIGING STEUNFRACTIELEDEN 

De voorzitter leest de eed voor.
"Ik zweer dat ik, om tot steunfractielid van de raad benoemd te worden, 
rechtstreeks noch middellijk, onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift 
of gunst heb gegeven of beloofd. Ik zweer dat ik, om iets in dit ambt te doen of te 
laten, rechtstreeks noch middellijk enig geschenk of enige belofte heb aangenomen 
of zal aannemen. Ik zweer dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, dat ik de 
wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten als steunfractielid van de raad naar eer 
en geweten zal vervullen."

De heer Cattenstart antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

De heer Creemers antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

De heer Horsten antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

De heer De Lepper antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

De heer Van der Linden antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

Mevrouw Roosen-Goudsmit antwoordt: "Zo waarlijk helpe mij God almachtig."

De voorzitter leest de verklaring voor.
"Ik verklaar dat ik, om tot steunfractielid van de raad benoemd te worden, 
rechtstreeks noch middellijk, onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift 
of gunst heb gegeven of beloofd. Ik verklaar en beloof dat ik, om iets in dit ambt te 
doen of te laten, rechtstreeks noch middellijk enig geschenk of enige belofte heb
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aangenomen of zal aannemen. Ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, 
dat ik de wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten als steunfractielid van de raad 
naar eer en geweten zal vervullen."

Mevrouw Van der Bijl antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer De Braal antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

Mevrouw Van de Camp antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

Mevrouw Feijóo Paz antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Van Gent antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

Mevrouw Goossens-Ruhr antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

Mevrouw Heutinck-Schouten antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Hornman antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Van Hout antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Van Hulst antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Van Maurik antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Van der Reijden antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De heer Tholen antwoordt: "Dat verklaar en beloof ik."

De voorzitter feliciteert alle steunfractieleden met hun benoeming, wenst hen veel 
succes en overhandigt iedereen een bloemetje. De heren Beens en De Haas zullen 
in de volgende besluitvormende vergadering worden beëdigd.

14. SLUITING

De voorzitter feliciteert iedereen nogmaals met zijn of haar benoeming. Zij is blij 
met de brede steun voor het coalitieprogramma dat de komende vier jaar als basis 
zal dienen en wenst iedereen daarbij heel veel succes. Zij bedankt de aanwezigen 
voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21.10 uur.

Vastgesteld tijdens de openbare vergadering van 29 mei 2018.

De griffier, De voorzitter,

mr. G.M.W.M. Wasser mevr. A.M. Demmers
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Raadsavond 14 mei 2018 - Besluitvorming Veldhoven
Wat brengt overzicht in beeld:
1. Door de raad genomen besluiten, aangenomen amendementen en moties
2. Toelichting en door college van B&W gedane toezeggingen
3. Tekst aangenomen amendementen en moties_______________________________________________________________________________________

Onderdeel: Agendapunten
Nr. Korte omschrijving agendapunt PH 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W

1. Opening Om 19.30 uur.
Afwezig:

- De heer Prinsen (VVD)
- De heer Wijnands (VSA)

2. Vaststellen definitieve agenda Agendapunt 13, vaststellen 
coalitieprogramma 2018-2022 'Samen, 
Stabiel en Sterk!' wordt voor agendapunt 
6, voordracht wethouders, behandeld.

3. Trekking stemmingsnummer Nr. 12 - Ingrid Hartlief (D66)

4. Vaststellen notulen besluitvormende 
raadsvergaderingen 27 en 29 maart
2018

De notulen worden ongewijzigd 
vastgesteld.

5. Spreekrecht burgers Er hebben zich geen insprekers gemeld.

13. Vaststellen coalitieakkoord 2018-2022 
'Samen, Stabiel en Sterk!'

De raad stemt unaniem (25 stemmen) 
voor dit besluit.

De beantwoording van de gestelde vragen worden 
binnen 2 weken door de coalitie schriftelijk beantwoord.

6. Voordracht wethouders
7. Onderzoek geloofsbrieven en benoeming 

wethouders
1. Dhr. Van den Oever: 25 stemmen 

voor, 0 stemmen tegen.
2. Dhr. De Kort: 23 stemmen voor, 2 

stemmen tegen.
3. Mevrouw Van Dongen-Lamers: 25 

stemmen voor, 0 stemmen tegen
4. Dhr. Van de Looij: 23 stemmen 

voor, 2 stemmen tegen.
5. Dhr. Rooijakkers: 25 stemmen 

voor, 0 stemmen tegen.

De stembriefjes worden geteld door mevrouw Van Hulst 
en de heer Van der Velden.

8. Beëdiging wethouders
9. Onderzoek geloofsbrieven en toelating 

tot de raad van de nieuwe raadsleden
De heren Van Daele (VVD), Groenendijk 
(GBV), Hofmeester (PvdA) en



Van Oorschot (GBV) worden toegelaten 
als lid van de raad.

10. Beëdiging raadsleden
11. Onderzoek geloofsbrieven en benoeming 

steunfractieleden
12. Beëdiging steunfractieleden De heren Beens en De Haas zijn 

verhinderd, zij worden 29 mei beëdigd.
14. Sluiting Om 21.41 uur.
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Op 14 en 15 mei vergaderde de gemeenteraad van Veldhoven.

Op maandag 14 mei stond de coalitievorming, het coalitiepro- 
gramma en de beëdiging van de wethouders centraal.

Op dinsdag 15 mei vond een beeldvormende raadsvergadering 
plaats waarin de gemeenteraad geïnformeerd werd over het 
nieuwe Gemeentelijk Verkeers- en VervoersPlan (GVVP) en de 
visie van het gebied aan de Bossebaan rondom de muziekschool.

Met ‘Raadsnieuws' heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de raads
vergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist in op
dracht van de gemeente.

Raadsnieuws
Raad opvallend eensgezind bij start nieuw college

Vijf wethouders gaan 
Veldhovense kar trekken

Veldhoven

Veldhoven heeft een nieuw dagelijks bestuur. Waarnemend burgemeester Letty Demmers instal
leerde op 14 mei drie zittende en twee nieuwe wethouders, die allen bijna unaniem door de raad 
werden benoemd. De vijf bestuurders vullen samen vier formatieplaatsen (fte) in, op een manier die 
verhoudingsgewijs recht doet aan de onderlinge zetelverdeling. Ook het coalitieakkoord kreeg de 
unanieme steun van de raad.

Complimenten én vragen 
in debat over coalitieakkoord

De nieuwe wethouders van Veldhoven v.l.n.r. Van den Oever, Van de Looij, 
De Kort, Van Dongen-Lamers, Rooijakkers

overeenkomsten kenden vorm
den het uitgangspunt voor het 
uiteindelijke coalitieakkoord. 
Maar ook de oppositiepartijen 
hebben we uitgenodigd hun 
eigen punten in te brengen. 
CDA en D66 hebben dat ge
daan. Veel belangrijke thema's 
kwamen overeen met de onze. 
Waardoor we nu een breed 
gedragen coalitieakkoord heb
ben", aldus Saris.

Het coalitieakkoord is een pro
gramma op hoofdlijnen. Bij de 
uitwerking in detail zal blijken 
hoe de verhoudingen in de 
raad werkelijk liggen. De be
handeling van de Voorjaars
nota in juni en de begroting in 
november zal meer duidelijk
heid geven. Vragen zijn er in 
elk geval genoeg. Alle op
positiepartijen stemden 
wel in met het akkoord, 
maar vuurden tegelijk 
talrijke vragen af op de 
formateur. Echt diep
gang kreeg het debat 
echter niet.

FEESTELIJK KARAKTER
Dat kwam ook omdat de raads
vergadering op 14 mei feitelijk 
meer een feestelijk dan een po
litiek karakter had. Op een volle 
publieke tribune zagen talrijke 
familieleden en vrienden eerst 
bloemen gaan naar de vijf be- 
edigde wethouders en vervol
gens naar vier raadsleden die 
de opengevallen plaatsen in de 
raad (door de wethoudersbe- 
noemingen) innamen. Jos van 
Daele (VVD), Wim Groenen
dijk (GBV), Frans Hofmeester 
(PvdA) en Youri van Oorschot 
(GBV) traden toe tot de raad.

Tenslotte regende het bloe
men toen liefst 21 vrouwen en 
mannen werden benoemd als 
steunfractielid van hun partij.

Elke fractie mag maximaal 
drie personen afvaardigen 
in de steunfractie. Ook 
zij leggen de gebruike
lijke eed of belofte af. De 
steunfractieleden onder
steunen de fractie bij het 
raadswerk.

BREED GEDRAGEN AKKOORD
Peter Saris, de nieuwe frac
tievoorzitter van de VVD en 
mede-formateur van de coali
tie, ging uitvoerig in op het ge
voerde proces. Uit zijn betoog 
bleek de opvallend grote eens
gezindheid in de raad. "Met het 
door de PvdA opgestelde pro- 
grammadocument als leidraad 
kregen de drie coalitiefracties 
de opdracht hun eigen coali- 
tieprogramma op te stellen van 
maximaal vier A-viertjes en met 
respect voor elkaars opvattin
gen. Deze documenten die veel

Vier nieuwe raadsleden worden toegelaten tot de raad door de benoeming van de 
nieuwe wethouders. V.l.n.r. Hofmeester, Groenendijk, Van Oorschot, Van Daele

‘Samen, stabiel en sterk!’ Die krachtige titel is meegegeven aan 
het coalitieakkoord van VVD, GBV en PvdA. Het werd unaniem 
vastgesteld door de gemeenteraad en kreeg van elke fractie com
plimenten, ook vanwege zijn beknoptheid. De raad gunde het 
college duidelijk een voorspoedige start. Maar vragen waren er 
ook. Tientallen zelfs.

Niet van de nieuwe fractievoorzitters Eric van Doren (GBV) en Wim 
Meijberg (PvdA). Die onderstreepten uiteraard het betoog van co
alitiegenoot Peter Saris (VVD), die het akkoord toelichtte. Meijberg 
zei trots te zijn op het resultaat. "We hebben de besprekingen met 
respect voor elkaar gevoerd, het is een programma voor jong en 
oud, voor alle geledingen van de Veldhovense samenleving."

Vragen kwamen er wel van de oppositie, met Jolanda van Hulst 
(Senioren Veldhoven) en Karen Gielis (VSA) voorop. Ook In
grid Hartlief (D66) liet zich niet onbetuigd. Er waren vragen en 
kritische opmerkingen over dekking van het zwembadbudget, 
gecontroleerde groei van Eindhoven Airport, vernielingen door 
jeugdigen ("niet alleen excuses, ook de schade betalen"), aanpak 
van verwarde personen, de financiële haalbaarheid van de plan
nen ("kan beter") en uiteraard het sociaal domein ("graag wat 
meer ambitie").

ONBEGONNEN WERK
Na een korte schorsing en overleg met zijn coalitiegenoten had 
formateur Saris al gauw door dat het onbegonnen werk was 
om inhoudelijk op al deze vragen in te gaan. Het is immers een 
akkoord op hoofdlijnen. Op enkele punten gaf hij wel opening 
van zaken. Zijn fractie is voorstander van gecontroleerde groei 
van Eindhoven Airport. De door de Seniorenpartij gesignaleerde 
stijging van de bouwkosten van het zwembad is al in het 
toegekende budget meegenomen. En als dat juridisch mogelijk 
is, wil hij eventuele schade door vandalisme zeker op de daders 
verhalen.

Op verreweg de meeste vragen ging hij niet in. Die worden schrif
telijk beantwoord. "Daar heeft u recht op. Bin
nen twee weken ontvangt u de antwoorden 
op al uw gestelde vragen", aldus 
Peter Saris. Nu het coalitieakkoord 
is vastgesteld en de wethouders zijn 
benoemd, is het aan het nieuwe colle
ge van burgemeester en wethouders 
om de portefeuilles te verdelen en 
het coalitieakkoord de komende A 
jaren tot uitvoering te brengen.

Een groot verschil met vier jaar 
geleden, toen de oppositie en 
bloc tegen alle voorgedragen 
wethouders stemde, die toen 
met slechts 1 5-1 2 stemmen 
werden verkozen. Nu kregen 
alleen Hans van de Looij (GBV) 
en Daan de Kort (VVD) ieder 
twee tegenstemmen, terwijl de 
andere drie wethouders una
niem werden benoemd. De drie 
coalitiepartijen VVD, GBV en 
PvdA zijn met resp. 7, 6 en 2 
zetels in de raad vertegenwoor
digd. Hiermee bezetten zij een 
meerderheid van 15 van de 27 
raadzetels.

Het college van burgemeester 
en wethouders bestaat naast 
waarnemend burgemeester 
Letty Demmers uit:
» Ad van den Oever 

(VVD, 1,0 fte)
4 Daan de Kort 

(VVD, 0,8 fte)
* Mariënne van Dongen-Lamers 

(GBV, 1,0 fte)
4 Hans van de Looij 

(GBV, 0,6 fte)
* Jeroen Rooijakkers 

(PvdA, 0,6 fte)

VVD-fractievoorzitter Peter Saris geeft 
namens de coalitie uitleg over de 

onderhandelingen en het programma
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Woongebouw met 12 verdiepingen als 'stedelijk element'

165 etagewoningen gepland 
in gebied rond Muziekschool
Veldhoven krijgt er, na de flat aan de Repel, mogelijk een tweede landmark van 12 verdiepingen bij. 
Dat blijkt uit de op 15 mei in de beeldvormende raadsvergadering gepresenteerde plannen voor de 
invulling van het gebied tussen de Bossebaan, Burg. Van Hoofflaan en De Schimmerik. Ontwikke
laars en architecten situeren daar rond de Muziekschool vier woongebouwen met zo'n 165 woonap
partementen, waarvan één gebouw extra hoog is.

- ' - ;c -

Dat ‘stedelijke accent' zou moe
ten komen op de hoek Bosse
baan - Burg. Van Hoofflaan, de 
plek waar nu nog het voorma
lige Rabo-kantoor staat. Dat 
gebouw gaat in elk geval tegen 
de vlakte, net als het oude pand 
van TNT Post aan De Schim
merik. Maar zover is het nog 
lang niet. Het hele traject van 
bestemmingsplanwijziging, om- 
gevingsvergunning en samen
spraak moet nog beginnen. Als 
alles meezit kan in 2020 met de 
bouw worden gestart.

Wel is begin mei al een eer
ste informatieve bijeenkomst 
geweest met omwonenden. 
Volgens projectontwikkelaar 
Robert Hellings van Cedrus 
Vastgoed waren de reacties po
sitief. Veel mensen zijn blij dat 
er eindelijk iets gebeurt met 
de al jaren leegstaande gebou
wen. Kritische vragen waren er 
vooral over de schaduwwerking 
en zichtlijnen (in verband met 
privacy) van het hoge apparte
mentengebouw.

TRANSPARANTIE VOOROP
Ton Smulders van Pauwert Ar
chitecten benadrukte de mooie 
locatie van het plan: op de krui
sing van de stedelijke as (vanaf 
het MMC richting Citycentrum) 
en de groene as, waarmee hij de 
bomenrijke Bossebaan en Heem- 
weg bedoelt. Het gebied wordt 
bepaald geen gesloten enclave: 
je kunt tussen alle gebouwen 
door wandelen met veel groen. 
"De openbare ruimte staat in de 
plannen centraal en moet bij
dragen aan de woonkwaliteit. 
Veel bestaand groen blijft ge
handhaafd", verduidelijkt Smul
ders. Parkeren gebeurt vooral 
ondergronds, en verder aan de 
hoofdentree bij de rotonde Bos- 
sebaan en tussen de gebouwen. 
De ambitie is om volledig aard- 
gasloos te bouwen.

Op het hoekgebouw na, dat 
hoog boven de bomen uitto
rent, komen de drie andere ge
bouwen met drie à vijf woon
lagen niet boven boomhoogte. 
De laagste gebouwen komen 
aan De Schimmerik.

De projectontwikkelaars leggen 
in de planvorming het accent 
op ‘middenhuur' (710 tot 1000 

euro per maand) en vrije sector. 
Zij denken dat er vooral in die 
wat duurdere huurklasse veel 
vraag is. Rond 16 procent van 
de geplande 165 appartemen
ten is bedoeld voor de sociale 
sector. Deze woningen komen 
in het blok op de hoek Burg. Van 
Hoofflaan - De Schimmerik.

‘PLAN IN ONTWIKKELING'
Bij het vragenrondje in de raad 
bleek waardering voor de plan
nenmakers, maar stonden meer
dere raads- en steunfractiele- 
den ook stil bij de flinke hoogte 
van hoekgebouw D. Architect 
Smulders benadrukte dat die 12 
verdiepingen er ook 10 of 13 
kunnen worden: "Het gebouw 
moet passen in de schaalgroot
te. Maar juist deze plek, bij de 
zuidentree van het Citycentrum, 
heeft wel behoefte aan een dui
delijke markering."

Raadslid Björn Wijnands (VSA) 
wees erop dat afspraken in 
Veldhoven momenteel maxi
maal zeven woonlagen toela
ten. "Moet de raad niet eerst 
deze kaders bijstellen voordat 
u verder gaat met plannen 
maken?" Burgemeester Letty 
Demmers en wethouder Ad van 
den Oever erkenden dat. "We 
hebben daar in het college al 
over gesproken. We gaan kijken 
hoe we dit plan aanvliegen en 
zullen tijdig met een voorstel in 
de raad komen."

Ook de wens van Willem Horn- 
man (D66) om dan snel ook de 
tegenover liggende zuidentree 
van het Citycentrum aan te pak
ken vond gehoor. De aanpas
sing van de zuidentree is actueel 
en heeft alle aandacht, ver
zekerde gemeentelijk project
leidster Githa Buytels. Zie ook 
www.bossebaan-veldhoven.nl.

■Hĩhin

Fietsbeleid en leefbaarheid voorop in verkeersplan
Het Gemeentelijke Verkeers- en Vervoersplan (GVVP) is rijp voor besluitvorming. Als de raad ermee 
instemt, vervangt dit plan het huidige Verkeerscirculatieplan (VCP) uit 2007. “Het is een beleidsstuk 
dat onze mobiliteitsambitie beschrijft, zeker niet bedoeld om de burger te plagen, maar om Veldho
ven in de toekomst bereikbaar te houden”, aldus de kersverse verkeerswethouder Ad van den Oever 
in de beeldvormende raad.

De gemeenteraad gaf vorig 
jaar een prioriteit aan op de 
dertien thema's, die in het sa- 
menspraaktraject verder zijn 
uitgewerkt in het nieuwe GVVP. 
Prioriteit ‘hoog' is gegeven 
aan verkeersveiligheid, ver- 
keerseducatie en handhaving, 
fietsbeleid en leefbaarheid. Iets 
minder prioriteit krijgen open
baar vervoer, voetgangers en 
smart mobility. Het laagst op de 
‘ranglijst' staan o.a. parkeren, 
vracht- en landbouwverkeer en 
hulpdiensten.

Het conceptplan is enkele we
ken geleden ter inzage ge
legd. Daarbij zijn liefst 200 
zienswijzen door burgers in
gediend. Verreweg de meeste 
reacties gaan over de voor
gestelde wegcategorisering: 
komt een weg in de categorie 
gebiedsontsluitingsweg met

max. 70 of 50 km/uur (zoals 
de Heerbaan, Sterrenlaan, Ha- 
gendoornseweg), erftoegangs- 
weg + (Dorpstraat, Het Lover) 
of ‘gewone' erftoegangsweg. 
In die laatste categorie (30 km/ 
uur, rechts voorrang) vallen 
alle woonstraten in Veldhoven, 
maar ook de meer doorgaande 
Oortlaan en Kapelstraat-Noord.

SONDERVICK AFWAARDEREN
De Sondervick kent in het 
GVVP twee indelingen. Van Ju
piter tot Zilversmid is deze weg 
als busroute een gebiedsont- 
sluitingweg. Het zuidelijke deel 
van de weg richting Kromstraat 
is echter afgewaardeerd naar 
erftoegangsweg+. De aanleg 
van de Zilverbaan helpt daar ui
teraard bij. Volgens de gemeen
telijke verkeerskundige is het 
zeker niet uitgesloten dat in de 
krappe Sondervick ter hoogte 
van 't Look bomen 
moeten wijken.

Aan de andere kant 
van Veldhoven vraagt 
een mogelijke door
verbinding van Julia- 
nastraat naar Peter 
Zuidlaan om aan __

dacht. In de klankbordgroep - 
die is geraadpleegd bij de tot
standkoming van dit plan - is 
daar om gevraagd, omdat dit 
verkeer uit de kom van Zeelst 
kan weghalen.

Overigens worden grote wij
zigingen in wegprofielen na 
vaststelling van het GVVP 
eerst besproken met omwo
nenden. "Het is zeker niet zo 
dat de dag na vaststelling van 
het GVVP de bulldozers door 
de straten rijden om wijzigin
gen aan te brengen. Het plan 
geeft richtlijnen en prioriteiten 
voor de toekomst aan, maar 
het is niet in beton gegoten", 
aldus de ambtelijk medewer
ker. Als positief voorbeeld van 
samenspraak noemde de pro
jectleider de wijk 't Look, die 

momenteel wordt 
heringericht in goed 
overleg met alle be

woners. "Elk pro
ject is maatwerk."

12 juni komt het GVVP 
in de oordeelsvormen- 
de raad, drie weken 
later is er besluit
vorming.

Raadsagenda
Gemeenteraad vergadert
De Veldhovense gemeenteraad vergadert op dinsdag 29 mei 
2018 in de raadzaal van het gemeentehuis, Meiveld 1 in Veld
hoven. De vergadering is openbaar en begint om 19.30 uur.
Via www.veldhoven.nl/gemeenteraad kunt u de agenda en 
vergaderstukken inzien en de vergadering live volgen. Deze ver
gadering wordt ook live uitgezonden door Omroep Veldhoven.

Spreekrecht voor burgers
Het spreekrecht staat open voor (sterk) gewijzigde of niet eerder 
geagendeerde voorstellen. Als inspreker hebt u maximaal vijf 
minuten de tijd om de raadsleden tijdens de vergadering te 
informeren. Een verzoek om spreekrecht meldt u uiterlijk 48 uur 
vóór de betreffende vergadering bij de griffie, bij voorkeur via 
e-mail griffie@veldhoven.nl of telefoonnummer 14 040.

AGENDA DINSDAG 29 MEI (BESLUITVORMING)
Bespreekstukken
* Gebundelde zienswijzen Gemeenschappelijke Regelingen

Veldhoven maakt deel uit van vier regiobrede gemeen
schappelijke regelingen, namelijk de Metropoolregio 
Eindhoven, Veiligheidsregio, GGD en de Omgevingsdienst. 
Jaarlijks bieden deze vier regionale gemeenschappelijke 
regelingen hun conceptbegroting aan de 21 aangesloten 
gemeenten aan met de mogelijkheid om zienswijzen 
kenbaar te maken.

* Vaststellen reparatie 3e jaar WW
* Wijzigen verordening auditcommissie

De auditcommissie bestaat uit vier leden. Om zes leden 
te kunnen benoemen is het benodigd de verordening te 
wijzigen.

* Benoemen waarnemend raadsvoorzitters, leden voor 
raadscommissies en MetropoolRegio Eindhoven
De gemeenteraad kent diverse commissies en functies 
waarvoor raads- en/of steunfractieleden worden benoemd. 
Ook wijst de raad collegeleden aan als (plaatsvervangend) 
lid van het Algemeen Bestuur van de MRE.
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Veldhoven

Raadsbesluit

volgnummer 
datum raad 
agendapunt 
onderwerp Benoeming wethouders

18.052 | 18bs00061 
14 mei 2018

De raad van de gemeente Veldhoven;

gelet op:
4 het rapport van de commissie betreffende de geloofsbrieven, waarin de 

commissie verklaart de stukken te hebben onderzocht en in orde bevonden; 
4 artikel 35, 36 en 36a van de Gemeentewet;
4 artikel 6 lid 5 Reglement van Orde van de Raad

b e s l u i t :

1. Onder goedkeuring van de geloofsbrieven en de daarbij behorende bescheiden te 
benoemen tot wethouder van de gemeente Veldhoven:

4 de heer Van den Oever, A.G.C.M. (VVD) - 1,0 fte 
4 de heer De Kort, A.H.J. (VVD) - 0,8 fte 
4 mevrouw Van Dongen-Lamers, H.C.H.M. (GBV) - 1,0 fte 
4 de heer Van de Looij, P.J.M. (GBV) - 0,6 fte 
4 de heer Rooijakkers, J.G.W. (PvdA) - 0,6 fte

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Veldhoven in zijn openbare 
vergadering van 14 mei 2018

mr. G.M.W.M. Wasser
griffier

A.M. Demmers - van der Geest 
voorzitter



Bijlage bij RB 18.052 Veldhoven

RAPPORT RAADSCOMMISSIE ONDERZOEK GELOOFSBRIEVEN

Aan de raad van de gemeente Veldhoven 
Meiveld 1
5501 KA Veldhoven

De COMMISSIE uit de raad van de gemeente Veldhoven in wier handen werden gesteld:

De geloofsbrieven ingezonden door:

4 de heer Van den Oever, A.G.C.M. (VVD) - 1,0 fte 
4 de heer De Kort, A.H.J. (VVD) - 0,8 fte 
4 mevrouw Van Dongen-Lamers, H.C.H.M. (GBV) - 1,0 fte 
4 de heer Van de Looij, P.J.M. (GBV) - 0,6 fte 
4 de heer Rooijakkers, J.W.G. (PvdA) - 0,6 fte

op maandag 14 mei 2018 benoemd tot wethouders van de gemeente Veldhoven; 

rapporteert de raad van de gemeente Veldhoven:

dat zij bovengenoemde bescheiden van de nieuwe wethouders heeft onderzocht en in 
orde bevonden. Gebleken is dat de benoemden aan alle in de Gemeentewet gestelde 
eisen voldoen.

De commissie adviseert:

de bovengenoemde personen toe te laten als wethouder van de gemeente Veldhoven.

Plaats : Veldhoven 
Datum : 14 mei 2018

De commissie voornoemd,
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Veldhoven

Raadsbesluit

volgnummer 
datum raad 
agendapunt 
onderwerp

18.054 | 18bs00062 
14 mei 2018

Onderzoek geloofsbrieven en toelating leden gemeenteraad

De raad van de gemeente Veldhoven;

overwegende dat dat er voldaan moet worden aan de voorgeschreven procedures uit 
de Kieswet zodat de nieuwe raadsleden beschikken over een rechtmatige grondslag 
voor het uitoefenen van hun bevoegdheden;

gezien het rapport van de commissie tot onderzoek geloofsbrieven; 

gelet op artikel V 4 en V 12 van de Kieswet;

b e s l u i t :

de hieronder genoemde personen toe te laten als lid van de raad van de gemeente 
Veldhoven:

4 de heer Van Daele, J.I.H. (VVD)
4 de heer Groenendijk, W.P. (GBV)
4 de heer Hofmeester, W.F. (PvdA)
4 de heer Van Oorschot, Y.M.A. (GBV)

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Veldhoven in zijn openbare 
vergadering van 14 mei 2018

mr. G.M.W.M. Wasser
griffier

A.M. Demmers - van der Geest 
voorzitter



Bijlage bij RB 18.054
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Veldhoven

RAPPORT RAADSCOMMISSIE ONDERZOEK GELOOFSBRIEVEN

Aan de raad van de gemeente Veldhoven 
Meiveld 1
5501 KA Veldhoven

De COMMISSIE uit de raad van de gemeente Veldhoven in wier handen werden gesteld:

De geloofsbrieven en verdere bij de Kieswet gevorderde stukken, ingezonden door:

4 De heer Van Daele, J.I.H. (VVD)
4 De heer Groenendijk, W.P. (GBV)
4 De heer Hofmeester, W.F. (PvdA)
4 De heer Van Oorschot, Y.M.A. (GBV)

op maandag 14 mei 2018 benoemd tot leden van de raad van de gemeente Veldhoven; 

rapporteert de raad van de gemeente Veldhoven:

dat zij bovengenoemde bescheiden van de nieuwe leden heeft onderzocht en in orde 
bevonden. Gebleken is dat de benoemden aan alle in de Gemeentewet gestelde eisen 
voldoen.

De commissie adviseert:

de bovengenoemde personen toe te laten als lid van de raad van de gemeente 
Veldhoven.

Plaats : Veldhoven 
Datum : 14 mei 2018

De commissie voornoemd,
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Veldhoven

Raadsbesluit

volgnummer 
datum raad 
agendapunt 
onderwerp

18.056 | 18bs00063 
14 mei 2018

Benoeming steunfractieleden

De raad van de gemeente Veldhoven;

gelet op de Gemeentewet en het reglement van orde van de raad 2018;

b e s l u i t :

te benoemen tot steunfractielid:
4 de heer Beens, J. (VSA)
4 mevrouw Van der Bijl, M.H. (VVD)
4 de heer De Braal, L. (D66)
4 mevrouw Van de Camp, P.M. (VSA)
4 de heer Cattenstart, P.A.M. (VSA)
4 de heer Creemers, L.J.M.J. (VVD)
4 mevrouw Feijóo Paz, M. (BurgerPartij Veldhoven)
4 de heer Van Gent, J.C.W.M. (SENIOREN VELDHOVEN)
4 mevrouw Goossens-Ruhr, C.H.K. (PvdA)
4 de heer De Haas, J. (PvdA)
4 mevrouw Heutinck-Schouten, M.G. (CDA)
4 de heer Hornman, W.M.C.J. (D66)
4 de heer Horsten, J.P.H. (CDA)
4 de heer Van Hout, A. (PvdA)
4 de heer Van Hulst, M.N.M. (SENIOREN VELDHOVEN)
4 de heer De Lepper, F.P.H. (GBV)
4 de heer Van der Linden, G.M.E.M. (VVD)
4 de heer Van Maurik, M. (BurgerPartij Veldhoven)
4 de heer Van der Reijden, H.J. (D66)
4 mevrouw Roosen-Goudsmit, J.H.T. (GBV)
4 de heer Tholen, M.J.P.A. (CDA)

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Veldhoven in zijn openbare
vergadering van 14 mei 2018

mr. G.M.W.M. Wasser 
griffier

A.M. Demmers - van der Geest 
voorzitter



Bijlage bij RB 18.056 Veldhoven

RAPPORT RAADSCOMMISSIE ONDERZOEK GELOOFSBRIEVEN

Aan de raad van de gemeente Veldhoven 
Meiveld 1
5501 KA Veldhoven

De COMMISSIE uit de raad van de gemeente Veldhoven in wier handen werden gesteld:

De geloofsbrieven ingezonden door:

4 de heer Beens, J. (VSA)
4 mevrouw Van der Bijl, M.H. (VVD)
4 de heer De Braal, L. (D66)
4 mevrouw Van de Camp, P.M. (VSA)
4 de heer Cattenstart, P.A.M. (VSA)
4 de heer Creemers, L.J.M.J. (VVD)
4 mevrouw Feijóo Paz, M. (BurgerPartij Veldhoven)
4 de heer Van Gent, J.C.W.M. (SENIOREN VELDHOVEN)
4 mevrouw Goossens-Ruhr, C.H.K. (PvdA)
4 de heer De Haas, J. (PvdA)
4 mevrouw Heutinck-Schouten, M.G. (CDA)
4 de heer Hornman, W.M.C.J. (D66)
4 de heer Horsten, J.P.H. (CDA)
4 de heer Van Hout, A. (PvdA)
4 de heer Van Hulst, M.N.M. (SENIOREN VELDHOVEN)
4 de heer De Lepper, F.P.H. (GBV)
4 de heer Van der Linden, G.M.E.M. (VVD)
4 de heer Van Maurik, M. (BurgerPartij Veldhoven)
4 de heer Van der Reijden, H.J. (D66)
4 mevrouw Roosen-Goudsmit, J.H.T. (GBV)
4 de heer Tholen, M.J.P.A. (CDA)

op maandag 14 mei 2018 benoemd tot steunfractieleden van de gemeente Veldhoven; 

rapporteert de raad van de gemeente Veldhoven:

dat zij bovengenoemde bescheiden van de nieuwe steunfractieleden heeft onderzocht en 
in orde bevonden. Gebleken is dat de benoemden aan alle in de Gemeentewet gestelde 
eisen voldoen.

De commissie adviseert:

de bovengenoemde personen toe te laten als steunfractielid van de gemeente Veldhoven.

Plaats : Veldhoven 
Datum : 14 mei 2018



Bijlage bij RB 18.056 Veldhoven
De commissie voornoemd,
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Veldhoven

Raadsbesluit

18.058 | 18bs00064 
14 mei 2018 
13
Vaststellen coalitieakkoord 2018-2022 'Samen, Stabiel en 
Sterk!'

volgnummer 
datum raad 
agendapunt 
onderwerp

De raad van de gemeente Veldhoven;

b e s l u i t :

1. het coalitieakkoord 2018-2022 'Samen, Stabiel en Sterk!' vast te stellen

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Veldhoven in zijn openbare 
vergadering van 14 mei 2018

mr. G.M.W.M. Wasser 
griffier

A.M. Demmers - van der Geest 
voorzitter



COALITIE-AKKOORD

SAMEN, STABIEL EN STERK!

Gemeente Belangen 
Veldhoven



SAMEN, STABIEL 
EN STERK!

Bestudering van alle verkiezingsprogramma's van de Veldhovense politieke 
partijen heeft geleerd dat er veel overeenstemming is over de grote lijn. We 
vinden het als nieuwe coalitie van belang dat die eenstemmigheid behou
den blijft, ook ná de verkiezingsperiode. Een eensgezind bestuur is een sterk 
bestuur met daarbinnen voldoende ruimte voor nuance. We hebben alle 
fracties gevraagd om input te leveren over de punten die zij voor Veldhoven 
relevant vinden. D66 en CDA hebben aan dat verzoek gehoor gegeven en hun 
punten hebben een plekje gevonden in dit coalitieprogramma. Ook de stem
men van onze Veldhovense ouderen zijn gehoord. U zult zien dat hun zorgen 
in dit coalitieprogramma een vertaling krijgen.

Wij presenteren u een coalitieprogramma op hoofdlijnen. Die hoofdlijnen 
vormen de richting waarlangs we de komende vier jaar Veldhovens beleid 
willen doorontwikkelen. Het gaat hier om inkleuring van onze visie en van de 
basishouding waarmee we inwoners, verenigingen, organisaties en bedrijven 
tegemoet willen treden als gemeente. En over hoe we willen samenwerken 
binnen onze gemeentegrenzen én daarbuiten.

Deze visie op hoofdlijnen kent ook een aantal praktische afspraken over waar 
we concreet op in willen gaan zetten. Ook die zaken treft u in dit program
ma beknopt aan als illustratie van wat een hoofdlijn in de praktijk kan gaan 
betekenen. Beide zijn gerubriceerd langs de lijn van de begrotingsprogram- 
ma's om het overzichtelijk te houden en om zo de ambtelijke vertaling van dit 
programma te faciliteren.

Het managementteam van de gemeente Veldhoven heeft ons vooraf zijn tech
nische reflectie gegeven op dit programma. Die stap hebben we ingelast om 
haalbaarheid te toetsen en omdat we het van belang vinden dat dit programma 
meegenomen kan worden in de Voorjaarsnota, die de opmaat vormt van de 
nieuwe begroting. Tijdens de behandeling van die beide nota's is er opnieuw 
ruimte om inbreng te hebben vanuit het brede perspectief van de raad. We 
hopen hiermee gezamenlijk met alle partijen een positieve start te maken in 
deze nieuwe raadsperiode.
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INHOUDELIJKE
PROGRAMMATHEMA'S
0. BESTUUR EN ONDERSTEUNING

In Veldhoven is het gemeentebestuur er in de eer
ste plaats voor de inwoners. Er wordt veel aandacht 
besteed aan communicatie met hen. We sluiten aan 
bij bewonersinitiatieven of vragen inwoners met de 
gemeente mee te denken over nieuw beleid. Ook 
met wijkplatforms en andere belangengroepen gaan 
we graag in gesprek. Inwoners op hun beurt moeten 
worden gehoord bij meldingen en klachten en een 
heldere terugkoppeling krijgen over eventuele ver
volgstappen.

Als algemeen bestuurlijke richtlijn geldt: de finan
ciën zijn op orde. Budgetoverschrijdingen worden 
aangepakt en er is oog voor verlaging van de schul
denlasten van de gemeente. We willen een gunstig 
vestigingsklimaat bieden aan inwoners en bedrijven 
en zetten in op verkoop van bouwgrond en bedrij
venterreinen. Onze woonlasten blijven behoren tot 
de laagste 250Zo in Nederland. Een eventuele verho
ging ervan moet merkbaar ten goede komen aan 
onze Veldhovense gemeenschap en kan nooit een 
sluitpost van de begroting zijn.

Veldhoven is een sterke en zelfstandige gemeente 
in het hart van Brainport. Dit staat regionale samen
werking niet in de weg, integendeel. We hechten aan 
een sterke positie van Veldhoven in een sterke regio; 
het één kan niet zonder het ander.

^ Samenspraak blijft belangrijk en om draagvlak te 
behouden is verbreding naar de achterbannen 
van belangengroepen, zoals vertegenwoordigd in 
Veldhoven aan Tafel, noodzakelijk;

• Toegankelijkheid van informatie verbetert digitaal 
én op papier (aandacht voor mensen met een be
perking);

• Terugmeldsysteem naar inwoners bij meldingen 
wordt verbeterd.

1. VEILIGHEID

In Veldhoven is het veilig. Iedereen kan bijdragen 
aan veiligheid door onveilige of verdachte situaties te 
melden. Het gaat hierbij vaak vooral om sociale vei
ligheid, je prettig voelen in de buurt waarin je woont. 
Dit wordt niet opgelost door politie-inzet, maar door 
in te zetten op wijkbeheer, wijkwerk en preventie. 
Mocht er sprake zijn van ernstige overlast of polari
satie dan wordt daar tegen opgetreden.

^ Veiligheid begint bij preventie, bewustwording en 
communicatie;

^ We werken voor grotere onderwerpen als onder
mijning actief samen binnen de regio Oost- 
Brabant;

• Veilig ondernemen is een initiatief vanuit de 
bedrijventerreinen en de winkelcentra dat door de 
gemeente wordt gefaciliteerd en ondersteund met 
adviezen;

^ Toezicht en handhaving blijven belangrijk, buur- 
tapp-projecten, sociaal alarm, cameratoezicht en 
bodycams van handhavers kunnen hierbij helpen;

• Het gat tussen wijkwerk en politie wordt opgevuld 
door extra inzet op de-escalatie van overlastgeven
de jeugdgroepen;

• In geval van vernieling door jeugdigen in de open
bare ruimte, moet persoonlijk excuses gemaakt 
worden aan de burgemeester;

• Er komt een aanpak van verwarde personen, 
waarbij zorgverlening aan deze inwoners voor 
handhaving komt;

• Onderzoek wordt gedaan naar het inrichten van 
een lokale voorziening voor maatschappelijke op
vang.

3
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2. VERKEER, VERVOER EN WATERSTAAT

In Veldhoven is het schoon en netjes. We hebben een 
goed onderhouden openbare ruimte en een veilige 
infrastructuur. Verkeersveiligheid kan gelegen zijn 
in de inrichting van de infrastructuur zelf, zoals de 
inrichting van fietspaden en oversteekpunten, maar 
ook sociale veiligheid speelt hierin een rol.

Doorstroming van verkeer is een groot aandachts
punt in Veldhoven. Knelpunten daarin willen we 
oplossen; waar nodig samen met onze regionale 
partners. Waar verkeer is wordt soms ook overlast 
ervaren. Ook daar moet aandacht voor zijn, zeker als 
er sprake is van gezondheidsrisico's voor onze inwo
ners.

^ Gecontroleerde groei is wat ons betreft mogelijk 
voor Eindhoven Airport;

^ Wel blijft het huidige vliegvenster gehandhaafd 
op de basistijden tussen 7:00-23:00 uur en er is 
aandacht voor overlast en gezondheidsrisico's;

• Inzetten op bekendmaken van compenseren
de maatregelen o.a. uit leefbaarheidsfonds van 
Eindhoven Airport in Veldhoven;

• Aanpak verkeerssituatie kruispunt Nieuwstraat 
Kromstraat na afronding Zilverbaan;

• Aanleg van verlichting langs verlengde Heerbaan- 
Oersebaan;

^ Werk maken van doorstroming Kempenbaan-Oost 
o.a. via de aansluiting op de A67;

• Fietsgebruik woon-werk wordt gestimuleerd door 
goede verbinding tussen bedrijventerreinen de 
Run en de High Tech Campus te maken (slowlane);

^ Komen tot slimme combinaties van diverse vormen 
van doelgroepenvervoer met het openbaar ver
voer;

^ Parkeerbeleid City Centrum wordt in 2018 herijkt 
om te komen tot een aantrekkelijker winkelklimaat 
en ter voorkoming van leegstand.

3. ECONOMIE

Veldhoven is een trotse gemeente binnen de 
Brainportregio. We willen een aantrekkelijke vesti
gingsplaats zijn voor bedrijven en hebben aandacht 
voor werkgelegenheid ook voor mensen met een 
beperking of afstand tot de arbeidsmarkt. We zetten 
in op een betere aansluiting van deze laatste groep 
vanuit onderwijs naar de arbeidsmarkt.

Voor ondernemingen is deregulering het credo. 
Meer ruimte voor ondernemers om daadwerkelijk 
te ondernemen. Op het nieuwe bedrijventerrein 
Habraken wordt stevig ingezet op circulaire eco
nomie en creatieve invulling van deze waardevolle 
werklocatie. Maar ook bestaande bedrijventerreinen 
moeten toekomstbestendig zijn.

• Winkelcentra toekomstbestendig maken door 
flexibeler om te gaan met bestemming van leeg
staande panden en ruimte bieden om 'beleving' 
toe te voegen in winkelgebieden bv. in de vorm van 
kleine terrassen of een beperkte horeca-activiteit;

^ Revitalisering van de Run door inzet middelen van 
Regionaal Ontwikkelfonds Werklocaties;

^ Maximale ruimte benutten voor gunning van 
opdrachten aan lokale/regionale ondernemers ;

^ Extra inzet om bedrijvigheid te koppelen aan 
kwetsbaren op de arbeidsmarkt;

• Onderzoeken of ondernemers -net als inwoners- 
één aanslag kunnen ontvangen voor gemeentelijke 
lasten.
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4. ONDERWIJS 5. SPORT, CULTUUR EN RECREATIE

Onderwijs is voor de jeugd in Veldhoven een 
belangrijke basis voor toekomstige ontwikkeling. 
Als gemeente zorgen we voor goede huisvesting en 
houden we zicht op zorgleerlingen. Samen met het 
onderwijs, zorgpartijen en gemeentelijke diensten 
vanuit leerplicht of jeugdzorg hebben we vooral zorg 
en aandacht voor hen die thuis of op school in de 
knel zitten of dreigen te komen.

Ook voor volwassenen is educatie relevant. Vooral 
voor nieuwkomers heeft de gemeente hier een taak. 
Voor statushouders is al een traject gestart rond ver
snelde taalverwerving en inburgering. Ook zij die niet 
bij IamNL in een traject zitten, worden gestimuleerd 
om aan het sociaal verkeer (inclusief communicatie) 
deel te nemen. In Veldhoven zijn we internationaal 
qua cultuur, maar beheersing van de Nederland
se taal vormt de basis voor succesvol samenleven 
binnen een wijk.

^ Goede huisvesting voor alle scholen in redelijke 
nabijheid van hun leerlingen;

^ Aandacht voor internationalisering van het regulier 
basisonderwijs;

^ Aandacht voor vervroegd schoolverlaters en achter
standsleerlingen;

^ Brede samenwerking met scholen, instellingen en 
gemeenten om de gevolgen van pesten, vechtschei- 
dingen en een ongezonde levensstijl te bestrijden;

^ Meer sturing op taalverwerving/beheersing van 
(nieuwe) Veldhovenaren.

In Veldhoven gebeurt het. Er zijn leuke evenementen, 
een goed voorzieningenniveau en een uitnodigende 
openbare ruimte die voor alle inwoners toegankelijk 
zijn. De levendigheid en leefbaarheid van Veldhoven 
wordt gemaakt door de vele Veldhovense verenigin
gen en organisaties die hier een bijdrage aan leve
ren. Veel activiteiten worden door onze inwoners, 
verenigingen en ondernemers zelf opgestart, soms 
met (tijdelijke) ondersteuning vanuit de gemeente. 
De subsidies voor jeugdsport blijven onaangetast.

^ I nitiatief van vervanger van Cult & Tumult wordt 
gesteund;

^ Verdergaande samenwerking tussen de grote 
culturele instellingen wordt gestimuleerd;

^ Passende viering 100 jaar Veldhoven, uitnodigen 
van het Koninklijk paar voor de viering van Konings- 
dag kan tot de mogelijkheden behoren;

^ Realisatie nieuw zwembad in samenspraak met 
omwonenden en gebruikers;

^ Er blijft aandacht voor verwijderen van zwerfvuil en 
onderhoud van groenvoorzieningen.
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6. SOCIAAL DOMEIN

In Veldhoven krijgt iedereen de zorg en ondersteu
ning die nodig is. We kijken daarbij naar alle spelers: 
te beginnen bij onszelf, de inwoners en aanbieders 
om te komen tot een beter sluitende zorgketen. 
Niemand tussen wal en schip als het over zorg gaat 
in Veldhoven.

We willen graag aansluiten bij twee landelijke bewe
gingen: Het pact voor de ouderzorg en Eén tegen 
eenzaamheid. Het langer thuiswonen van mensen 
met een beperking en van ouderen vraagt om een 
beter antwoord op de zorgvraag. Mantelzorgon- 
dersteuning is essentieel, net als de waardering 
daarvoor vanuit gemeentezijde. Maar ook eenzaam
heid is een moeilijk onderwerp dat vraagt om meer 
inzet.

In Veldhoven kan iedereen meedoen. Het VN-ver- 
drag Handicap biedt ons handvatten om aan de slag 
te gaan met het verbeteren van toegankelijkheid 
van onze totale gemeente. We willen drempels om 
mee te kunnen doen wegnemen. Veldhoven zijn we 
samen.

^ Ontwikkeling van een goede basisstructuur voor 
iedereen die wat ondersteuning kan gebruiken;

• Inzetten op het beter bereiken van ouderen door 
bekendmaking van de bestaande initiatieven en 
dienstverlening binnen Veldhoven;

^ Ontwikkelen van technische mogelijkheden en 
deze bereikbaar maken voor ouderen i.v.m. langer 
thuis wonen;

^ VN verdrag Handicap uitwerken, Veldhoven is een 
inclusieve gemeenschap

^ Gratis cliëntondersteuning voor inwoners verster
ken;

^ Inzet op breder aanbod binnen arrangementen 
voor maatschappelijke participatie;

• Aanpak tekorten jeugdzorg;
^ Naast het vervullen van een stevige poortwach- 

tersfunctie worden uitkeringsgerechtigden actief 
ondersteund en naar werk begeleid;

• De voormalige milleniumdoelen worden vervangen 
door aan te sluiten bij de Global goals for sustaina
ble development;

^ Initiatieven als de Quiet-community en Mobility 
mentoring integreren in onze aanpak van armoede
bestrijding en voorkoming van (meer) schulden.



7. VOLKSGEZONDHEID EN MILIEU

In Veldhoven is aandacht voor verbetering van duur
zaamheid. We willen onze ecologische voetafdruk 
graag verkleinen. Dit thema is verankerd in alle 
beleidsnotities en is onderwerp van bewustwor
dingscampagnes richting bedrijfsleven en inwoners. 
De gemeente stimuleert duurzame energie, zoals 
zonnecellen, door regels weg te nemen en informa
tie te verstrekken, niet door het geven van subsidies.

De gemeente zelf is natuurlijk een rolmodel en zorgt 
voor een stevig duurzaamheidsniveau bij gemeente
lijke gebouwen en organisaties. Ook bij nieuwbouw 
vormt dit een leidend thema. Regionaal vervult Veld
hoven hierin zijn rol en onderstreept het Veldhovens 
bestuur het belang van duurzaamheid.

^ Aandacht voor een regionale duurzaamheidsagen- 
da in het Stedelijk Gebied;

^ Realisatie circulair bedrijventerrein op Habraken;
^ Er komt meer aandacht voor het thema energie- 

transitie;
^ Huidig laadpalenbeleid voor elektrische auto's in 

openbaar gebied wordt onder de loep genomen;
^ Nul-op-de-meter en gasloos bouwen worden 

basisuitgangspunten bij nieuwe ruimtelijke ontwik
kelingen.

8. VOLKSHUISVESTING, RUIMTELIJKE 
ORDENING EN STEDELIJKE VERNIEUWING

In Veldhoven mag weer gebouwd worden en dat is 
nodig ook! Knelpunten zitten vooral op het vlak van 
sociale huur en betaalbare koopwoningen voor star
ters. Lange wachtlijsten en te hoge prijzen kunnen 
ertoe leiden dat onze jeugd te lang op een woning 
moeten wachten. Dat moeten we voorkomen: in 
Veldhoven is het goed wonen voor iedereen.

De omgevingswet vraagt om een ingrijpende cultuur
omslag binnen én buiten het gemeentehuis. Er komt 
meer ruimte en vrijheid, maar die gaan gepaard met 
verantwoordelijkheid. Uitgangspunt bij behandeling 
van verzoeken is "ja, mits" in plaats van "nee, tenzij". 
We gaan ruimte geven aan inwoners en bedrijven 
om samen te bouwen aan Veldhoven. Deregulering 
is een belangrijk thema in de uitwerking hiervan.

^ Snel voortgaan met realisatie Zilverackers;
^ Handhaving van de 2207o norm voor sociale huur

woningen, maar wel met een evenwichtige sprei
ding over de gemeente;

^ Onderzoek of op meer plaatsen tijdelijke woon- 
oplossingen tot de mogelijkheden behoren om de 
druk op de sociale huurmarkt te verlichten.

TOT SLOT
Met deze uitgangspunten en concrete acties willen wij aan de slag. Samen met de gehele gemeenteraad, 
onze inwoners, alle maatschappelijke partijen en bedrijven. De ambities die we hebben voor Veldhoven 
delen we met elkaar en samen zorgen we ervoor dat deze zoveel mogelijk gerealiseerd worden.

Daar waar het stropt of het niet lukt, mag iedereen van ons helderheid en transparantie verwachten. 
Een uitleg waarom de dingen lopen zoals ze lopen. We hoeven het niet altijd met elkaar eens te zijn, 
maar willen uiteindelijk allemaal verder met Veldhoven! Dat vraagt om openheid, vertrouwen en 
respect. Dat mogen we allemaal van elkaar verwachten en dat maakt dat we met veel vertrouwen in 
u én in elkaar starten aan deze nieuwe raadsperiode voor een stabiel en sterk Veldhoven. We wensen 
ons allemaal daarbij veel succes!

VVD, GBV en PvdA
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COALITIE-AKKOORD

SAMEN, STABIEL EN STERK!

Gemeente Belangen

PvdA

Veldhoven


